

For immediate release
Tuesday 6 June, 2023

Beyon Money Launches Flexi Savings in Partnership with SICO

****The First High Yield and Flexible Investment Solution in Bahrain and MENA Region****

- **Save and Earn with Beyon Money**
- **Start earning from BD20 with no upward limit!**
- **No time commitments and freedom of withdrawal anytime**

Manama, Bahrain: Beyon Money, part of the Beyon Group, and SICO, a leading regional asset manager and Investment Bank have partnered to launch Flexi Savings, a flexible Investment Product for Beyon Money customers, the first of its kind in Bahrain and MENA region.

Flexi Savings, which is available for both Beyon Money Classic and Platinum Card holders, enables customers to grow their earnings on a daily basis. Customers can seamlessly place their cash in a high yield product with Beyon Money, starting from as low as BD20, with no upwards limit. Along with the unparalleled earnings, there are no time commitments and customers have full freedom of withdrawal at any time. Earnings are credited daily and paid at the end of each month.

Beyon Money CEO Roberto Mancone commented, "Beyon Money is delighted to partner with SICO to deliver this first of its kind offering in the local and regional market empowering customers of Beyon Money to save and earn whilst having access to their money at any time."

"Flexi Savings is the most innovative save and earn product in the MENA market delivering complete flexibility, the most competitive profit rates, and availability to increase and decrease their investments at any time, and yet still earn profit," Mr. Mancone stated.

“Flexi Savings confirms our ability to be a Fintech that partners with and empowers important financial institutions in the industry, offering innovative customer-focused solutions that are not available elsewhere in the market. It is the first of a series of products that will cater initially to clients with no investment experience and subsequently will offer additional products catered to more sophisticated investors, allowing everyone to become customers of Beyon Money because they will always find a product that suits them from a huge variety of financial management products in our pipeline,” Mr. Mancone added.

SICO CEO, Najla Al Shirawi, commented on the new collaboration with Beyon Money, stating, “We are pleased to partner with Beyon Money, leveraging our asset management expertise to expand the array of investment choices available through the Beyon Money app. Together, we can offer innovative investment and savings services with competitive returns to a wider spectrum of individual and corporate clients. This collaboration represents our unwavering commitment to promoting a savings culture within the community and fostering an environment of investment, regardless of its size.”

To access the Flexi Savings product, existing Beyon Money customers will need to update their Beyon Money app and access the “Earn” tab. New Beyon Money customers are invited to download the Beyon Money App to benefit from Flexi Savings and the wide range of other financial services from Beyon Money.

Beyon Money launched in January 2022 to operate in Bahrain through 3 Financial Services Regulated Entities by Central Bank of Bahrain: Batelco Financial Services, Batelco Remittance Services and Beyon Money Investment. In the first 5 months of 2023, it achieved significant growth equal to 6 times the volume of domestic and international payments and 10 times the number of customers compared to the same period in 2022.

-Ends-

This press release has been issued by Beyon Corporate Communications & Sustainability Department. For further information, please contact public.relations@beyon.com

About Beyon Money

Beyon Money, part of the Beyon Group, is a leading mobile wallet operating in the Kingdom of Bahrain. With Beyon Money, you can connect your bank accounts, access financial insights to observe transactions and spending habits, use your prepaid card all over the world, pay bills and send funds abroad instantly all in one place, and invest your liquidity, making Beyon Money the one-stop destination for managing all your money seamlessly, securely, and transparently.

www.beyonmoney.com

للتشر الفوري
الثلاثاء، 06 يونيو 2023

شركة Beyon Money تطلق منتج Flexi Savings بالتعاون مع سيكو

****أول حل للاستثمار يتميز بالمرونة والعائدات العالية في البحرين ومنطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا****

- أذخر واكسب مع Beyon Money
- ادخر ابتداءً من 20 د.ب بدون أي حد أقصى
- حرية سحب المبالغ في أي وقت من دون الالتزام بفترة محددة

المنامة، البحرين: أعلنت شركة Beyon Money، وهي جزء من شركة Beyon، وسيكو، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والخدمات المصرفية الاستثمارية، عن تعاونها لطرح منتج Flexi Savings، المنتج الاستثماري الذي يتميز بالمرونة والمقدم لزيائن شركة Beyon Money، والأول من نوعه في البحرين ومنطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا.

منتج Flexi Savings متوفر لحاملي البطاقات الذهبية والبلاتينية من Beyon Money، ويتيح لهم فرصة زيادة عائدتهم بشكل يومي. يمكن للزيائن وضع المبالغ بسهولة في حساب Beyon Money الذي يقدم عائدات مجزية ابتداءً من 20 د.ب وبدون حد أقصى. وبالإضافة إلى معدلات الربح الاستثنائية، فإن للزيبون حرية سحب المبالغ في أي وقت من دون الالتزام بفترة محددة. ومن مميزات هذا المنتج أن الأرباح تحتسب بشكل يومي وتُدفع في نهاية كل شهر.

وبهذه المناسبة، قال روبرتو مانكون، الرئيس التنفيذي لشركة Beyon Money معلقاً: "يسعد شركة Beyon Money التعاون مع سيكو لإطلاق أول منتج من نوعه في الأسواق المحلية والإقليمية، والذي يساعد زيائن Beyon Money على التوفير وتحقيق العائدات مع سهولة الحصول على أموالهم في أي وقت."

وأضاف قائلاً: "يعد منتج Flexi Savings من أكثر المنتجات ابتكاراً من حيث التوفير وتحقيق الربح في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا، حيث يتميز بالمرونة الكاملة، وتقديم معدلات ربح تنافسية وإمكانية زيادة أو خفض الاستثمارات في أي وقت، إضافة إلى تحقيق أرباح مجزية."

وأضاف قائلاً: "يساهم إطلاق Flexi Savings في تعزيز مكانتنا كشركة رائدة في التكنولوجيا المالية، قادرة على تمكين المؤسسات المالية الهامة والتعاون معها لتقديم حلول مبتكرة تركز على الزبائن ولا تتوفر عند أي مزود آخر في السوق. وسيكون Flexi Savings أول منتج ضمن سلسلة من المنتجات التي تهدف في البداية إلى تلبية احتياجات الزبائن ممن لا يملكون خبرة استثمارية، مع توفير منتجات إضافية لاحقاً تستهدف المستثمرين الأكثر خبرة، مما يعزز منتجات Beyon Money ويجذب الزبائن الذين سيجدون دائماً منتجات تناسب الجميع من بين مجموعة متنوعة وواسعة من المنتجات المالية."

من جانبها، قالت السيدة نجلاء الشيراوي الرئيس التنفيذي لسيكو تعليقاً على التعاون الجديد مع Beyon Money: "نحن فخورون بالشراكة مع Beyon Money وننتقل الى توظيف معرفتنا المتخصصة وخبرتنا الواسعة في إدارة الأصول لإطلاق المزيد من الحلول المبتكرة للاستثمار عبر التطبيق الإلكتروني Beyon Money. ولا شك أننا نحرص بالشراكة مع Beyon Money على تقديم خدمات استثمارية وادخارية مبتكرة وبعائدات تنافسية لقطاع أكبر من العملاء الأفراد والشركات ضمن إطار جهودنا الدؤوبة الرامية إلى تشجيع الادخار في المجتمع وتنمية ثقافة الاستثمار أي ان كان حجم المبلغ."

للاستفادة من منتج Flexi Savings، يتعين على المستخدمين الحاليين تحديث تطبيقهم والدخول إلى خاصية "Earn". أما الزبائن الجدد، فيجب عليهم تنزيل التطبيق للاستفادة من Flexi Savings، والمجموعة الواسعة من الخدمات المالية الأخرى التي تقدمها شركة Beyon Money.

تأسست شركة Beyon Money في يناير 2022 للعمل في البحرين من خلال 3 مؤسسات للخدمات المالية المرخصة من قبل مصرف البحرين المركزي، وهي شركة بتلكو للخدمات المالية، وبتلكو للتحويلات المالية، وBeyon Money للاستثمار. وخلال الخمسة أشهر الأولى من هذا العام، حققت الشركة نموًا كبيرًا يعادل 6 أضعاف قيمة المدفوعات المحلية والدولية إضافة إلى 10 أضعاف عدد الزبائن مقارنة بالفترة ذاتها من عام 2022.

-انتهى-

صدر هذا البيان الصحفي من قسم التواصل المؤسسي والاستدامة بشركة Beyon.

للمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع Public.Relations@beyon.com

نبذة عن Beyon Money

تعد Beyon Money جزءًا من مجموعة Beyon وهي محفظة أموال رقمية رائدة تعمل في مملكة البحرين. وتتيح Beyon Money لزبائنها الاطلاع على حساباتهم المصرفية، ومراقبة معاملاتهم المالية ومتابعة عادات الإنفاق، فضلا عن استخدام بطاقتهم مدفوعة الأجر في جميع أنحاء العالم، ودفع الفواتير، وإرسال الأموال للخارج على الفور، واستثمار السبولة، كل ذلك من مكان واحد، مما يجعل Beyon Money وجهة شاملة لإدارة جميع أموالك بسهولة وأمن وشفافية.

www.beyonmoney.com